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  Przewodniczący Rady Powiatu w Rypinie 

 

 

 

 

OR.0002.71.2024 

 

PROTOKÓŁ NR LXXI/24 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 1 lutego 2024 r. 

 

LXXI sesja VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została na wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu Krzysztofa Cegłowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 

13.00 wysłuchaniem hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 14.30 

 

Ad. 1   

Otwarcia obrad LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Przewodniczący 

Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestniczących 

w posiedzeniu. Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w 

Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie z uwagi na konieczność podjęcia uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na rok 2024 zachodzi 

potrzeba zwołania sesji zgodnie z załączonym porządkiem obrad. Wniosek Zarządu Powiatu o 

zwołanie sesji stanowi załącznik do protokołu.  
 
Jarosław Sochacki Starosta Rypiński przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu o podjęcie uchwały o odwołaniu Wicestarosty Piotra Czarneckiego. Starosta w trybie 

art. 31 ust. 5 Ustawy o samorządzie powiatowym na ręce Pana Przewodniczącego Rady 

złożył wniosek o odwołanie Wicestarosty wraz z załącznikiem w postaci wniosku Radnych 

Rady Powiatu w Rypinie w tej samej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał: czy są pytania? W związku z tym, że nie było pytań 

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do procedury głosowania za wprowadzeniem wnio-

sku Pana Starosty o odwołanie Wicestarosty Piotra Czarneckiego. 

W głosowaniu jawnym za wprowadzeniem wniosku o odwołanie Wicestarosty Rypińskiego 

Piotra Czarneckiego głosowało 13 radnych „za”, 1 radny głosował „przeciw” (Piotr Czarnec-

ki), „wstrzymał się” od głosu 1 radny (Jacek Furman).  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Innych propozycji zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad. 2 

      Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 16 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum. Radny Leszek Krajnik był nieobecny. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady stwierdził 

prawomocność podejmowanych uchwał. 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad po zmianie, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu.   

2. Sprawy organizacyjne: 
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a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad LXXI sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

c) przyjęcie protokołu z LXVII, LXVIII sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2023. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2024 (projekt uchwały – druk nr 1),  

b) Uchwała w sprawie odwołania Wicestarosty Rypińskiego (projekt uchwały – druk 

nr 2).  

5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie 

zgłoszono. W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku „za” 

przyjęciem porządku obrad LXXI sesji głosowało 13 radnych, „wstrzymało się” od głosu 2 

radnych (Piotr Czarnecki i Jacek Furman). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że protokoły były wyłożone do wglądu w 

Biurze Rady. Zapytał o uwagi do protokołu z LXVII sesji. Uwag do protokołu z LXVII sesji 

nie zgłoszono. Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z LXVII 

sesji. Za przyjęciem protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 15 

radnych. Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z LXVIII sesji. Uwag do 

protokołu z LXVIII sesji nie zgłoszono. Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania protokołu z LXVIII sesji. Za przyjęciem protokołu z LXVIII sesji Rady Powiatu 

głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

 

Ad. 3 

          Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wszystkie komisje odbyły swoje 

posiedzenia, na których zostały opracowane i zatwierdzone sprawozdania z działalności 

poszczególnych komisji. Zapytał czy są pytania i czy ktoś chciałby wnieść jakieś uwagi? 

Pytań i uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, iż sprawozdania 

zostały przyjęte. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2023 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o posiedzeniach komisji, które się odbyły się w 

okresie przed sesją oraz o tematach omawianych na poszczególnych posiedzeniach.  

 

Ad. 4 a 

         Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na 

rok 2024. 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

 

Radna Barbara Nowakowska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 

że na posiedzeniu komisji Pani Skarbnik i Pan Starosta wyjaśnili potrzebę dokonania zmian. 

Wszystkie zmiany, które były zaproponowane Członkowie Komisji przegłosowali 

jednogłośnie za, żeby można było realizować budżet na bieżąco. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 
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Uchwała otrzymuje Nr LXXI/414/2024 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w tej chwili jest punkt w sprawie wniosku 

Pana Starosty o odwołanie Wicestarosty Powiatu Rypińskiego w celu przygotowania doku-

mentów zarządza przerwę. Poinformował również, że regulamin głosowania jest w Statucie 

Powiatu Rypińskiego i forma głosowania także. Przewodniczący Rady Powiatu przed przerwą 

powołał Komisję Skrutacyjną, a po przerwie przed głosowaniem poprosił Pana Starostę o 

uzasadnienie wniosku. Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował, aby skład Komisji 

Skrutacyjnej był trzyosobowy i byliby to reprezentanci poszczególnych ugrupowań. Zapytał 

radną Hannę Pawlak czy wyraża zgodę?  

Radna Hanna Pawlak odpowiedziała, że tak, wyraża zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Danutę Tyraj czy wyraża zgodę? 

Radna Danuta Tyraj odpowiedziała, że skoro jest taka potrzeba to wyraża zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Piotra Makowskiego czy wyraża zgodę? 

Radny Piotr Makowski również wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? 

Nikt nie zgłosił innych kandydatur do Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że ten skład komisji zostanie przegłosowany 

po przerwie.  

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę w celu przygotowania dokumentów. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad. 4 b 

          Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do głosowania tajnego ws. 

odwołania Wicestarosty.   

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało „za” 13 radnych. 

„Wstrzymało się” od głosu 2 radnych (Piotr Czarnecki, Jacek Furman). 

Uchwała otrzymuje Nr LXXI/415/2024 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała i wybrała spo-

śród siebie Przewodniczącego Komisji.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wraz z wnioskiem Starosty wpłynął również 

wniosek Radnych Rady Powiatu Rypińskiego o podjęcie czynności zmierzających do odwo-

łania Wicestarosty Powiatu Rypińskiego Piotra Czarneckiego. Wniosek Starosty wraz z wnio-

skiem Radnych stanowi załącznik do protokołu. Przewodniczący Rady Powiatu odczytał uza-

sadnienie wniosku otrzymanego od Starosty Rypińskiego o odwołanie Wicestarosty Rypiń-

skiego Piotra Czarneckiego: „Działalność Wicestarosty Rypińskiego Piotra Czarneckiego od 

dłuższego czasu jest nieefektywna, co przejawia się w braku współpracy z pozostałymi 

Członkami Zarządu, a także powtarzającym się opuszczaniem sali obrad przez Wicestarostę 

podczas głosowań nad uchwałami istotnymi dla Powiatu Rypińskiego, co zauważyli także 

Radni kierując do Przewodniczącego Zarządu wniosek o podjęcie czynności zmierzających 

do odwołania Wicestarosty. Zaistniała sytuacja spowodowała utratę zaufania do Piotra Czar-

neckiego, co w konsekwencji ma negatywny wpływ na sprawność i skuteczność działania 

organów powiatu oraz powoduje pogłębiający się rozdźwięk między Wicestarostą a pozosta-

łymi Członkami Zarządu i większością Radnych. Zarówno ja, jak i pozostali Członkowie Za-

rządu, podzielamy wnioski Radnych w zakresie celowości dokonania tego odwołania nie wi-

dząc możliwości dalszej współpracy z Panem Piotrem Czarneckim, tym bardziej, że wykorzy-
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stuje on swoje aktualne stanowisko do prowadzenia agitacji politycznej na własną rzecz w 

opozycji do aktualnych organów Powiatu. Mając na względzie powyższe, składam w trybie 

art. 31 ust 5. Ustawy o samorządzie powiatowym niniejszy wniosek o odwołanie Wicestaro-

sty Rypińskiego Piotra Czarneckiego.” 

 

Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał Przewodniczącego Rady czy mógłby się od-

nieść w tej kwestii, gdyż wniosek dotyczy jego odwołania? 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że pozwoli zabrać głos, ale już zadawał pytanie 

w momencie składania wniosku i pytał już czy ktoś chce zabrać głos. 

Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński powiedział, że po kilku latach współpracy to Pan 

Przewodniczący Rady nie mógłby postąpić inaczej. Zdaniem Pana Piotra Czarneckiego to co 

Pan Starosta napisał we wniosku to są rzeczy po prostu wyssane z palca, które kompletnie nie 

mają żadnego znaczenia, a powody jego odwołania są zupełnie inne. Pan Piotr Czarnecki za-

cytował artykuły, które otrzymał w marcu, kiedy Prokurator postawił zarzuty Panu Jarosła-

wowi Sochackiemu Staroście Rypińskiemu: jest to art. 228 sprzedajność pełniącego funkcję 

publiczną § 3. kto w związku z pełnieniem funkcji publicznej przyjmuje korzyści majątkowe 

lub osobiste albo jej obietnice za zachowanie stanowiące naruszenie przepisów prawa, podle-

ga karze pozbawienia wolności od roku do lat 10; § 5 kto w związku z pełnieniem funkcji 

publicznej przyjmuje korzyści majątkowe znacznej wartości albo jej obietnice, podlega karze 

pozbawienia wolności od lat 2 do 12; art. 12 czyn ciągły §1 dwa lub więcej zachowań podję-

tych w krótkich odstępach czasu w wykonaniu z góry powziętego zamiaru, uważa się za jeden 

czyn zabroniony, jeżeli przedmiotem zamachu jest dobro osobiste, warunkiem uznania wiel-

kości zachowań jest jeden czyn zabroniony i jeśli chodzi o tożsamość pokrzywdzonego. Pan 

Piotr Czarnecki zwrócił się do Starosty: „Panie Starosto, to nie ja dzisiaj powinienem być 

odwoływany, tylko powinien być odwołany Pan i to już w marcu i te powody, które Pan opi-

sał w tym piśmie, są kompletnie wyssane z palca i są tylko pretekstem do tego, żebym ja nie 

mógł dalej patrzeć Panu na ręce i działać na rzecz i korzyść tego powiatu. Ja uważam, że swo-

ją pracę wykonywałem dobrze, jeżeli wychodziłem, a zdarzały się takie sytuacje, to one były 

czymś z góry podyktowane. To nie było na zasadzie takiej, że ja unikałem głosowań czy jakiś 

trudnych. Pan zaznacza w piśmie, że ja miałem inne zdanie niż inni Członkowie Zarządu, no 

oczywiście, w wielu kwestiach miałem inne zdanie, ale Pan oczekiwał od wszystkich, żeby 

wszyscy mieli takie same zdanie jak Pan. No niestety nie na tym polega zarządzanie powia-

tem, nie na tym polega zarządzanie finansami powiatu, żeby się wszyscy zgadzali ze sobą. W 

wielu kwestiach miałem różne zdanie i Pan dokładnie wie, że w tych wielu kwestiach byłem 

również przez Zarząd przegłosowywany, także to zdanie moje w efekcie finalnym nie miało 

kompletnie żadnego znaczenia. Natomiast dawałem sprzeciw tym wszystkim decyzjom, które 

w moim przekonaniu były decyzjami złymi dla powiatu”. Pan Piotr Czarnecki poprosił 

wszystkich, aby mieli też w świadomości to, że faktycznie jego praca była pracą, która w 

głównej mierze była podyktowana troską o dobro powiatu, samorządu i jego mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Starostę, aby dyskusja dotyczyła tematu i nie były 

poruszane inne tematy. 

Jarosław Sochacki Starosta Rypiński zapytał: „Drogi Piotrze, mam takie pytanie do Ciebie. 

Mam pytanie do Ciebie może retoryczne? Może odpowiesz tu na forum? Czy wobec Ciebie 

jest jakieś postępowanie w tej sprawie?” 

Piotr Czarnecki odpowiedział, że w tej sprawie, w której prokurator postawił zarzuty nie ma.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  

Radna Barbara Nowakowska powiedziała, że przychodząc do Rady Powiatu myślała, że 

wszyscy radni będą pracowali razem na rzecz mieszkańców Powiatu Rypińskiego i będą robi-

li wszystko w zgodzie oraz poszanowaniu praworządności. Wszystkie działania i inwestycje, 

które zostaną po kadencji będą służyły mieszkańcom przez długie lata. Pani Barbara Nowa-
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kowska stwierdziła, że od dłuższego czasu, trudno jej powiedzieć, w którym roku, zauważyła 

nie tylko ona, ale i pozostali radni Rady Powiatu, że nie ma współpracy między Panem Staro-

stą i Panem Wicestarostą. Jeżeli Pan Wicestarosta był przeciwny to Radna Barbara Nowa-

kowska to szanuje, gdyż każdy może mieć swoje zdanie i nie musi być jednomyślności w 

Radzie Powiatu. Jest się przegłosowanym i trzeba po prostu wykonywać zadania, które są 

realizowane. Radna Barbara Nowakowska nieraz zwracała uwagę, że jeżeli było do przegło-

sowania coś ważnego i trudnego to niestety Pan Wicestarosta wychodził. Pani Barbara Nowa-

kowska uważała, że to było stanowisko Zarządu Powiatu nad wnioskiem takim czy innym, 

ponieważ radni mają to przegłosować na rzecz właśnie Rady Powiatu, tym bardziej, że Pan 

Piotr Czarnecki jest Członkiem Zarządu Wicestarostą Rypińskim. Zdaniem Pani Barbary 

Nowakowskiej to radni powinni patrzeć na twarz tych Radnych, którzy są w Zarządzie. Pani 

Barbara Nowakowska stwierdziła, że widocznie Radni powinni też nieraz wyjść z tej sali i nie 

głosować. Pani Barbara Nowakowska zaznaczyła, że sobie nie wyobraża, aby nie było współ-

pracy między Starostą a Wicestarostą, ponieważ jak nie ma współpracy, to też nie ma pracy. 

Pani Nowakowska dodała, że na spotkaniu, które odbyło się w Rogówku i w którym uczestni-

czył Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta powiedział z imienia i nazwiska, że Barbara Nowa-

kowska blokowała zadania inwestycyjne dla Gminy Rogowo. Radna Barbara Nowakowska 

powiedziała, że chciałaby usłyszeć jakie inwestycje w Gminie Rogowo blokowała? A Pan 

Piotr Czarnecki Wicestarosta wtedy wnioskował lub też składał  propozycje do Zarządu Po-

wiatu, czy też do Komisji Rady Powiatu, czy też do Rady Powiatu? Pani Barbara Nowakow-

ska zapytała: „Dlaczego Pan oczernia mnie na publicznym spotkaniu tegoż PSL-u. Każdy z 

nas wie Panie Piotrze, jest Pan osobą inteligentną, wykształconą, ale mam takie wrażenie, że 

Pańskie ambicje, raczej ich przerost są znane nie tylko mi. Zawsze zabiegałam i wspierałam 

wszystkie inicjatywy służące mieszkańcom Gminy Rogowo. Nie życzę sobie, aby Pan mnie 

oczerniał, żeby przekazywał kłamliwe informacje i też po prostu próbował budować sobie 

poparcie, niszcząc moją opinię, autorytet i zaufanie, szczególnie wśród mieszkańców Gminy 

Rogowo.” Radna Barbara Nowakowska uważa, że Wicestarosta niezależnie od osoby musi 

współpracować ze Starostą i z Zarządem na rzecz mieszkańców. Ta współpraca musi być, bo 

jeśli jej nie ma i ktoś się nie zgadza z kierunkiem działania, powinien zrezygnować sam, po-

nieważ jak nie ma, współpracy, to też nie ma pracy.  

Radny Rafał Zglinicki powiedział, że tak jak Radna Jagoda Grajkowska zauważyła, że powa-

ga dzisiejszej sytuacji jest duża. Pan Rafał Zglinicki zaznaczył, że nie będzie tutaj obrońcą ani 

jednej strony, ani drugiej, bo to nie jest jego cel. Dodał, że jest mu przykro z jednego powodu 

i uważa, że niepotrzebnie doszło do takiej sytuacji i może ktoś za dużo użył słów. Do końca 

kadencji zostały 2 miesiące. Zdaniem Radnego Rafała Zglinickiego to co dzisiaj się wydarzy-

ło na tej sesji to nie powinno się wydarzyć i nie powinno mieć miejsca. Radny uważa, że ta 

kadencja była owocna, odniesiono dużo sukcesów, dużo dobrych rzeczy się wydarzyło, a za 2 

miesiące, tak naprawdę wybory i społeczeństwo zadecyduje, kto z obecnych radnych ponow-

nie zasiądzie i zostanie obdarzony mandatem radnego. Pan Rafał Zglinicki stwierdził, że sko-

ro taka decyzja w dniu dzisiejszym zapadła to trzeba przyjąć ją z pokorą i trzeba rzeczywiście 

taką uchwałę podjąć.   

Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński ustosunkował się do słów Pani Barbary Nowakowskiej 

i powiedział, że są one kompletnie nieprawdziwe. Pan Piotr Czarnecki stwierdził, że wiadomo 

jest dlaczego Pani Barbara Nowakowska buduje taką atmosferę i jego zdaniem większość 

osób na sali też ma tego świadomość. Pan Piotr Czarnecki powiedział, że jeżeli Pani Barbara 

Nowakowska uważa, że faktycznie nie brał udziału w jakiś kluczowych głosowaniach, to 

można przygotować listę takich głosowań i będzie wiadomo ile tych głosowań było w porów-

naniu do tych wszystkich. Pan Piotr Czarnecki zapewnił, że jeżeli faktycznie wychodził, to 

były to sytuacje czy wyjścia czymś podyktowane, a nie na zasadzie takiej, że po prostu uchy-

lał się od głosowania. Pan Piotr Czarnecki dodał, że w sytuacjach trudnych, w sytuacjach nie-
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łatwych, gdzie dyskutowano na bardzo trudne tematy, to nigdy nie uchylał się od tego, żeby 

mieć swoje zdanie, a było mnóstwo takich sytuacji i mnóstwo takich sytuacji może przyto-

czyć. Pan Piotr Czarnecki powiedział, że jest mu przykro, że tak naprawdę to Pani Barbara 

Nowakowska próbuje o nim na siłę wystawić złą opinię i to jest bardzo przykre. Pan Piotr 

Czarnecki zapewnił, że nie przypomina sobie, żeby kiedykolwiek na spotkaniu, publicznie, w 

sposób otwarty Panią Barbarę Nowakowską oczerniał.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż Komisja Skrutacyjna wybrała Przewodni-

czącą Hannę Pawlak. Przewodniczący Rady Powiatu poinformował również, że Komisja 

Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśni sposób głosowania. Karty do głoso-

wania wydaje Komisja Skrutacyjna bezpośrednio przed głosowaniem odnotowując ten fakt na 

liście obecności Radnych. Zostało przygotowanych 15 kart do głosowania i Przewodniczący 

Rady poprosił o przeliczenie kart i przekazał listę obecności. Zgodnie z § 36 pkt 4 Statutu 

Powiatu Rypińskiego  karty do głosowania będą wydawane przez jednego z Członków Komi-

sji, a kolejna osoba na liście obecności odnotowuje fakt wydania tych kart, natomiast radni 

wyczytani z listy obecności przez Członka Komisji Skrutacyjnej, kolejno wrzucają do urny 

wypełnione karty do głosowania. Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyj-

nej odczytuje protokół, podpisując wyniki głosowania. Następnie Przewodniczący Rady Po-

wiatu odczyta uchwałę. Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o przedstawienie formy głosowania. 

 

Radna Hanna Pawlak Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że na kartach do 

głosowania umieszcza się krótkie i precyzyjne sformułowanie pytania dotyczące treści głoso-

wanej uchwały oraz słowa „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. Radny oddaje głos stawiając 

znak: „X” przy wybranej odpowiedzi. Wpisanie więcej niż jednego znaku „X”, brak znaku,  

skreślenia na karcie powodują nieważność głosu. 

Na sali sesyjnej zostało wydzielone miejsce zapewniające tajność głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o 

wyczytywanie z listy obecności poszczególnych radnych. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej według listy obecności wyczytywała poszczególnych 

radnych, którym Członek Komisji po wcześniejszym złożeniu podpisu na liście obecności 

wydawał kartę do głosowania. Następnie radni kolejno wyczytani wrzucali do urny 

wypełnione karty do głosowania.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Skrutacyjna zakończyła 

wydawanie kart do głosowania i w związku z tym poprosił o przeliczenie głosów, a następnie 

o odczytanie protokołu przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę. Po przerwie obrady wznowiono. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Hanna Pawlak odczytała Protokół Komisji 

Skrutacyjnej stwierdzając, że w głosowaniu tajnym ze stanowiska Wicestarosty Rypińskiego 

został odwołany Piotr Czarnecki stosunkiem głosów: 11 „za” odwołaniem, 1 „przeciw”, przy 

3 głosach „wstrzymujących się”. 

  

Ad. 4 c 

          Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Komisji Skrutacyjnej za wykonaną pracę i 

odczytał uchwałę w sprawie odwołania Wicestarosty Rypińskiego.   

Uchwała otrzymuje Nr LXXI/416/2024 
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Ad. 5 

         Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady LXXI sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Zakończenie obrad LXXI sesji Rady - godz. 14.30 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa. 

                     

                                  Przewodniczący Rady 

  

                                                          Krzysztof Cegłowski 
 

Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

 
 

Załączniki: 

• Lista obecności. 

• Lista zaproszonych gości. 

• Wyniki głosowań. 

• Wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

• Karty do głosowania. 

• Wniosek Starosty Rypińskiego o odwołanie Wicestarosty Rypińskiego Piotra 

Czarneckiego wraz z wnioskiem Radnych Rady Powiatu w Rypinie o podjęcie czynności 

zmierzających do odwołania Wicestarosty Rypińskiego Piotra Czarneckiego. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2023.    

 

 


